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Fråga till Ordföranden i Barn- och ungdomsnämnden

Droger sprids snabbt i Sverige och bruket går ner i åldrarna. I skolor i 
närområdet har droger påträffats hos elever(högstadiet). Jag ser detta som 

djupt oroande.

Fråga: 1. Förekommer droger på högstadiet på Örnaskolan?
2. Om så är fallet: vad gör BUN och dess ordförande åt det?

Hyltebruk 1 mars 2020
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